

THE SALOON-KEEPERS.

ELEVATING THE BUSINESS.

The Saloon-Keepers' Union held a semi-annual meeting at the West Twelfth Street Turner Hall yesterday afternoon, President John Feldkamp in the chair. The Treasurer reported that the receipts of the Union for the last six months, inclusive of \$730 cash on hand, amounted to \$996, and the expenses to \$269.

President Feldkamp mentioned the efforts of certain organizations to cause trouble to the saloon-keepers through technicalities, and the failure which they met with in dealing with respectable saloon-keepers. There were, however, hundreds of cases in which it was purely the fault of the brewer that low dives and dens of vice were kept up. When a license was taken away from a saloon-keeper who allowed his place to become disorderly, the very first who petitioned for the restoration of the license were the brewers, in order that they might sell their beer. When a license had for good reasons been taken away from a saloon-keeper it should under no circumstances be restored to him. In order to accomplish this the Union should appoint a committee to report at every meeting upon disorderly houses and also give the names of the brewers who supported these establishments. "A line must be drawn," said he, "between decent saloons and low-down dives, for only by the joint action of the proprietors of the respectable places can these nuisances be rooted out and our business be elevated in the eyes of our fellow-citizens and recognized as a respectable one. The prejudice against our business is, when we come to look at it fairly and without bias, often justified. We must form a mutual protective alliance among ourselves against such people." The brewers could do nothing for the interests of the saloon-keeper so long as they sold their beer. The better places, which paid the brewer cash and asked no favors, received no consideration whatever, but the brewers went to these low-down places and did all they could in order to keep them moving. Brewers should divide their customers into two classes, one including those who were old customers and paid cash, and the other those who were dishonest and behindhand and got the brewer into difficulty, and give the first the advantage in the price of beer.

An election for officers was then had, with the following result: President, Philip Maas; Vice-President, Herman Langenhahn; Recording and Corresponding Secretary, Charles Bruder; Financial Secretary, Adam Moerl; Treasurer, Philip Dieder; Judiciary Committee, North Side, Adolph George, Philip Enders; South Side, Bernhard Baum, William Clemens; West Side, Charles F. Miller, Jacob Gastel, and John Feldkamp; Trustee for eighteen months, Frank Schroth.

Die Saloon-Keeper Das Geschäft erhöhen

Die Saloon-Keepers Union hielt gestern Nachmittag eine halbjährliche Sitzung in der West Twelfth Street Turner Hall ab. Präsident John Feldkamp hatte den Vorsitz. Der Schatzmeister berichtete, dass die Einnahmen der Union für die letzten sechs Monate, einschließlich von 730 US-Dollar Bargeld, sich auf 996 US-Dollar beliefen und die Ausgaben auf 269 US-Dollar.

Präsident Feldkamp erwähnte die Bemühungen einiger Organisationen, den Saloonbesitzern durch Formalitäten Ärger zu bereiten und deren Erfolglosigkeit, mit der sie im Umgang mit unbescholtenen Saloonbesitzern konfrontiert wurden. Dennoch gab es hunderte von Fällen, in denen es allein der Schuld des Brauers zuzuschreiben war, dass billige Spelunken und Lasterhöhlen betrieben wurden. Wenn einem Saloon-Keeper, der sein Lokal herunterkommen ließ, eine Lizenz entzogen wurde, waren die Brauer die ersten, die die Wiedererteilung der Lizenz beantragten, damit sie ihr Bier verkaufen konnten. Wenn einem Saloonbesitzer aus guten Gründen die Lizenz entzogen wurde, sollte sie auf keinen Fall wiedererteilt werden. Um dies zu erreichen, sollte die Union einen Ausschuss ernennen, der bei jeder Sitzung über ungeordnete Lokale Bericht erstattet und auch die Namen der Brauereien nennt, die diese Betriebe unterstützt haben. "Es muss eine Grenze gezogen werden", sagte er, "zwischen anständigen Saloons und billigen Spelunken, denn nur durch die gemeinsame Aktion der Eigentümer der unbescholtenen Lokale können diese Belästigungen ausgerottet und unser Geschäft in den Augen unserer Mitbürger erhöht und als ehrenhaft angesehen werden. Die Vorurteile gegenüber unserem Geschäft sind, wenn wir es fair und ohne Voreingenommenheit betrachten, oft gerechtfertigt. Wir müssen ein gegenseitiges Schutzbündnis untereinander gegen solche Menschen bilden." Die Brauer konnten nichts für die Interessen des Saloon-Besitzer tun, solange sie ihr Bier verkauften. Die besseren Lokale, die die Brauerei bar bezahlten und keine Gefälligkeiten verlangten, erhielten überhaupt keine Beachtung, sondern die Brauer gingen zu diesen billigen Lokalen und taten alles, was sie konnten, um sie in Betrieb zu halten. Brauer sollten ihre Kunden in zwei Klassen unterteilen, eine enthält jene, die alte Kunden waren und bar bezahlten, und die andere diejenigen, die unehrlich und immer im Zahlungsverzug waren und den Brauer in Schwierigkeiten brachten, und dann der ersten Klasse den Vorteil im Bierpreis geben.

Dann gab es eine Wahl Vorstandsmitglieder mit folgendem Ergebnis: Präsident, Philip Maas, Vizepräsident, Herman Langenhahn; Schriftführer, Adam Moerl; Schatzmeister, Philip Dieder; Rechtsausschuss, North Side, Adolph George, Philip Enders; South Side, Bernhard Baum, William Clemens; West Side, Charles F. Miller, **Jacob Gastel** und John Feldkamp; Verwalter für 18 Monate, Frank Schroth.